

美国纳税人个人身份识别及声明书

Request for Taxpayer Identification Number and Certification

名字 (所得税纳税申报表所示)
Name (as shown on your income tax return)

地址
Address

第一部分 美国纳税人身份证号 (TIN)

Part I Taxpayer Identification Number (TIN)

请在空格处填列您的美国纳税人识别号(TIN)。所提供 TIN 必需与上述名字栏匹配，以避免后备预扣税。对个人客户而言，TIN 即为您的社会保障号(SSN)。
Enter your TIN in the appropriate box. The TIN provided must match the name given on the "Name" line to avoid backup withholding. For individuals, this is your social security number (SSN).

社会保障号码
Social security number

			-						
--	--	--	---	--	--	--	--	--	--

第二部分 声明

Part II Certification

在伪证罪的处罚规定下，我声明：

Under penalties of perjury, I certify that:

- 我是美国公民或者其他美国人（定义如下）。
- I am a U.S. citizen or other U.S. person (defined below).

美国人定义：根据美国联邦税务法案，如果您为美国公民或美国外籍居留者，即为美国人。

Definition of a U.S. person. For federal tax purposes, you are considered a U.S. person if you are an individual who is a U.S. citizen or U.S. resident alien.

第三部分 授权

Part III Waiver

本人授权 XX 银行 可以按照国家（国际）税务申报要求向有关机构报送本人的相关信息。

I authorize XX Bank to submit related information of myself to relevant institutions according to the requirements on national (international) tax declaration.

顾客

签名签名日期

Sign Here

Signature of U.S. person

Date